
Oświadczenie złożone 

przez senatora Wojciecha Koniecznego 

na 38. posiedzeniu Senatu 

w dniu 17 marca 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra spraw wewnętrznych i administracji Mariusza Kamińskiego 

Szanowny Panie Ministrze! 

W związku z treścią pisemnej odpowiedzi pana Macieja Wąsika, sekretarza stanu w MSWiA, w której pan 

minister potwierdza, iż wśród wniosków złożonych do Urzędu do Spraw Cudzoziemców przez cudzoziem-

ców, którzy nielegalnie przekroczyli granicę białorusko-polską, znajdują się wnioski cudzoziemców uzasad-

nione obawą prześladowania w kraju pochodzenia przez ludność muzułmańską z uwagi na bycie wyznawcą 

któregoś z odłamów religii chrześcijańskiej, zadaję następujące pytania. 

1. Ilu z powyżej opisanych cudzoziemców znalazło się w grupie osób odesłanych z powrotem na teren 

Białorusi? 

2. Ilu cudzoziemców pozostało w Polsce, znajdując tutaj schronienie przed prześladowaniami na tle reli-

gijnym? 

3. Czy zapewniono tym cudzoziemcom kontakt z duszpasterstwem należącym do wyznawanego przez 

nich odłamu chrześcijaństwa? 

Uprzejmie proszę o odpowiedź na zadane pytania. 

Wojciech Konieczny 
 


